
Protokoll 
Årsmøte 2022 – Sarpsborg bridgeklubb  
 
Tid og sted: Torsdag 21.april 2022 kl. 18:00, Musikkhuset Greåker  
 
 
Saksliste: 
 
Sak 1: Valg av ordstyrer 
Klubbformann Gorm Norstad foreslått og valgt. 
 
Sak 2: Godkjenning av innkallingen 
Innkallelsen ble godkjent. 
 
Sak 3: Valg av referent 
Sekretær Roar Johansen foreslått og valgt. 
 
Sak 4: Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
Morten Pettersen og Erik Solberg foreslått og valgt. 
 
Sak 5: Styrets beretning for året 2021 
2021 har vært preget av koronapandemien og i likhet med året før er de fleste klubbkveldene avviklet 
på nett, hhv BBO og Realbridge. Det har vært mange avlyste turneringer, kretsspill og 
seriemesterskap. Det løsnet noe utover høsten, med blant annet Bridgefestivalen på Lillehammer.  
Det kom innspill til årsberetningen om å få inn klubbmestere for kløvernål, dette er komplettert 
årsberetningen 2021 som er vedlagt protokollen. 
 
Sak 6: Regnskap (pr. 31.12.2021) 
Kasserer Per Rømoen orienterte om regnskapet. Inntektene er gode med drøyt 90 000 opp fra 2020 – 
det er særlig de første 8 mnd med nettbridge som har dratt opp. Naturlig nok mindre fra kiosk, kun 
siste del av året. Stabilt på grasrotmidler og mva kompensasjon. Spart på utgiftssiden etter et avlyst 
julebord.  
Det var ingen innsigelser, og regnskapet er vedlagt protokollen. 
 
Sak 7: Revisors beretning 
Revisor Lars Helgesen har gjennomgått regnskapet. Revisor uttalte at det var et meget ryddig og 
oversiktlig ført regnskap. Helgesen anbefalte regnskapet for 2021 godkjent. 
 
Sak 8: Budsjett for 2021 
Budsjett basert på prognose om 10 bord i snitt. Husleie fra 45 spillekvelde à kr. 1000,-.  
Busjettet lagt opp til et lite overskudd. 
 
Spørsmål om støtte til lag/forening, foreslått en ramme på kr. 4000,-. 
 
Budsjett godkjent, vedlagt protokoll. 
 
 



Sak 9: Innkomne forslag 
Det var kommet inn to forlag: 
 
a) Fra Tom Gjøs. 

Gitt de omstendigheter Europa nå er i og alle de ulykkelige mennesker som er på flukt fra 
Ukraina, foreslår jeg at Årsmøtet donerer et solidarisk bidrag til ukrainske flykninger, forslagsvis 
minst 5,000 kr. 
 
Styrets innstilling sak 1, forslag fra Tom Gjøs om støtte til Ukraina 
Styret anbefaler at årsmøtet stemmer nei til forslaget. 
 
Begrunnelse:  
Krigen i Ukraina er ekstraordinær, men hva med andre kriger og katastrofer, hvor setter vi 
grensen for ‘støtte’/’ikke støtte’? 
Klubben bør være noe tilbakeholden med å begynne med donasjoner.  
Ingen er vel imot å støtte Ukraina, men Styret antar at de fleste gjør det på privat initiativ. 

 
Stemmegivning: 9 stemte for, 17 mot, forslaget nedstemt. 
 
b) Fra Arild Lysaker 
 
I vedtektene til Bridgeforbundet heter det: 

KAPITTEL 7 
Komitéer, utvalg og arbeidsgrupper 

Hensikten med komitéer, utvalg og arbeidsgrupper er å delegere forvaltningsmessige oppgaver. Begrepene skal 
oppfattes og brukes enhetlig i hele organisasjonen: 

1. En komité er et organ som oppnevnes av ting og a ̊rsmøte. 
2. Et utvalg er et organ som oppnevnes av styre, (forbundsstyre, kretsstyre, klubbstyre).  

 
Et utvalg skal oppnevnes av styret og ikke velges på årsmøtet. Derfor skal det ikke være en post på 
årsmøteagendaen. Et organ som velges av klubbens høyeste myndighet bør ha en klar instruks. Det har ikke 
framkommet.  
 
Jeg er usikker på hvorfor vi har et turneringsutvalg. Jeg er usikker på hvilke oppgaver utvalget har, men 
forstår at det er å fastsette terminliste, hvilke turneringer som spilles og hvordan beregningen skal være. 
Dette er viktige saker for klubben, men styret har ingen påvirkning her. Det er ikke vært så mange saker i 
styret at disse viktige oppgavene må delegeres vekk.  
 
Hvilke turneringer og turneringsformer vi har, tror jeg er viktig for miljøet i klubben og bør være en viktig 
post på styrets agenda.    
 
På siste styremøte nevnte kassereren at mesterpoeng-treff (MP-treff) koster 120 kr ekstra pr par og at vi 
kanskje ikke skulle arrangere dem. Helt enig, men dette avgjøres i turneringsutvalget. Det er pr i dag ikke 
en styresak.  
 
Min begrunnelse for å nedlegge turneringsutvalget er at de behandler saker som absolutt bør tillegges styret 
og behandles der.  

 
Styrets innstilling til sak 2, forslag fra Arild Lysaker om avvikling av Turneringsutvalget 
 

Styret anbefaler at årsmøtet stemmer nei til forslaget. 
 



Begrunnelse:  
Styret mener Turneringsutvalget fungerer meget godt og utfører sine oppgaver på en god måte. 
Styret har ikke noe ønske om å overta oppgavene Turneringsutvalget utfører i dag. 
Men Styret innkaller Turneringsutvalget til et felles møte hvor vi sammen går gjennom 
arbeidsfordeling, ansvar og myndighet.  
 
Videre foretas det en medlemsundersøkelse som ber om medlemmenes syn på 
turneringsformer og avvikling av klubbkvelder. Resultatet av dette bør gi føringer for hvordan 
neste års terminliste, klubbmesterskap og annen turneringsavvikling planlegges. 
 

1. Turneringsutvalgets mandat når det gjelder terminliste er å foreslå terminliste for 
klubbens kvelder, inklusive klubbmesterskap, simultan-, MP-treff, XIMP og andre 
turneringsformer. 
Det er Styret som godkjenner eller endrer Turneringsutvalgets forslag. 

2. En innbydelse til MP-treff 2021 fra klubbleder ble sendt til Turneringsutvalgets 
medlemmer 24.november i fjor med kopi til Styret. I vedlegget i innbydelsen står alle 
detaljer om MP-treffet, også pris pr spiller. 
Turneringsutvalget foreslo derfor at klubben, avviklet MP-treff 9.desember 

 
Avstemming: 2 for, 24 mot, forslaget nedstemt. 
 
Sak 10: Valg 
Valgkomiteen v/Tommy Lødding presenterte valglisten, og samtlige kandidater ble valgt med 
akklamasjon. 
 
Innstillingen til valget vedlagt protokollen 
 
Sak 11: Eventuelt.  
Monika spurte om det er noen planer for sommertur eller andre sosiale tilstellinger etter at turer og 
julebord har vært avlyst. 
 
Styret tar det som en oppfordring og vurderer mulighet og interesse senere. 
 
 
Årsmøtet ble hevet klokken 18.30. 
 
 
 
Greåker, 21.4.22 –  
Roar Johansen 
 
 
 
 
Protokoll godkjent: 
 
 
 
Morten Pettersen    Erik Solberg 
 
Vedlegg. 



STYRETS BERETNING FOR 2021 
 
Styret har bestått av: 
 

Leder Gorm Norstad 

Kasserer Per Rømoen 

Sekretær Roar Johansen 

Styremedlem Ivar Rotefoss 

Leder turneringsutvalget/turneringsleder Jan P. Johannesen 

Leder kjøkkenet/kioskansvarlig Jan Talberg 

Varamedlem Arild Lysaker 

 
2021 var året alt skulle normaliseres i samfunnet etter at covid-19 for alvor krøllet til 2020 sesongen 
– men pandemien og myndighetenes restriksjoner bare fornyet seg i nye og mer smittsomme former 
inn i 2021 sesongen. Strenge nasjonale og lokale regelverk knyttet til samlingspunkt og smittehensyn 
medførte at de fleste sosiale aktiviteter også i 2021 ble avlyste. Solberg regjeringen forsøkte seg på 
noen friskmeldinger, men stort sett med blandet resultat. I stedet blomstret nettbridgen mer enn 
noen gang, der både BBO og etter hvert RealBridge tok over klubbridgen. Dog med en viss bismak, 
det er mange som spiller klubbridge for det sosiale og slett ikke liker i kikke inn i en skjerm. Mange la 
sin favoritthobby på vent i de perioder hvor nettspilling har vært eneste tilbud. Men på den andre 
siden dukket gamle helter opp på digitale spillekvelder fra både nær og fjern og bidro til relativt store 
kveldsturneringer.  
 
Etter en første start på bridgeåret med klubbspilling på BBO, ble det fra jan/feb startet opp en ny 
type nettbridge med «live» nettbridge på RealBridge. Denne nettbridge løsningen ble for mange en 
mye bedre løsning enn BBO. Særlig opplevdes en større nærhet gjennom den tekniske løsningen med 
kameraer og åpent mikrofon som positivt bedre enn BBO. Iwona Larssen var primus motor for driften 
sammen med Magnus, og all honnør for det. Det var med god grunn mange av våre medlemmer 
fremmet Iwona som årets bridgesjel. Nettbridgen har både bidratt til å opprettholde bridgespillingen 
i en lang pandemi periode, men også holdt oppe og faktisk styrket klubbens økonomi. På våre 
klubbkvelder på nettet var det flere dialekter enn vi normalt kan høre på Greåker en torsdagskveld, 
og det har Missklikk tatt videre i den nyopprettede klubben som etter hvert er blitt en nytt tilskudd til 
de mange hjemmesittere. Vi ønsker klubben lykke til. 
 
Pr 31.12.21 hadde klubben 80 registrerte medlemmer fordelt på 55 A-medlemmer, ingen I-medlem 
og 25 B-medlemmer. Dette var en svak nedgang i medlemsmasse sammenlignet med 2020.  
 
Først etter om lag 8 måneder på Realbridge startet vi opp fysiske spillekvelder på Musikkhuset. Dels 
med ekstra store bord og mye håndsprit. Men det skulle ennå gå noe tid før vi med sikkerhet kunne 
si at Musikkhuset var åpnet for faste spillekvelder uten særskilte begrensninger. Det skjedde først inn 
i 2022. 
 
Sesongen 2021 ble naturlig nok også sterkt amputert hva angår ulike turneringer og lagspill. Det ble 
ikke spilt lagspill som normalt. Kretsmesterskap lag ble også avlyst. Et lite lyspunkt var at 



Bridgefestivalen på Lillehammer ble gjennomført med en viss forsiktighet i antall mulige deltakere, 
og her hadde 4 spillesugne tatt veien fra Nedre Glomma. Alt av resultat skal ikke nødvendigvis 
fremheves her da gutta trengte mer samspilling første dager i kombinasjon med de sosialt aktiviteter. 
Men det var en stolt gjeng som hevdet seg bra i NM Monrad Lag, all honnør for en sterk 9 plass av 50 
deltagende lag. 
De som var på laget var Gjøs-Lødding-Evensen og Johansen. 
 
7. mai startet sommerbridgen, og med online-spilling ble turneringene større og konkurransen 
hardere. Her tronet til sist Magnus Bruun Larssen som kongen av sommerbridgen. Gratulerer til han 
og de som bidro som makker.  
 
Klubbmesterskapet er en årlig test på om de gamle helter fortsatt er helter, eller om det kanskje 
dukker opp en ny sjel med dyktighet og litt hell.  
Men vi får vel si at det også i år ble gamle helter, da Morten Pettersen og Erik Solberg ble 
klubbmestere. De vant siste spillekveld i klubbmesterskapet den 4. november. 
Klubbmestere for kløvernål ble Lars Erik Jahle og Sigurd Talberg. 
 
Når denne beretningen føres i pennen har vi langt på vei lagt pandemien bak oss. Ikke at den 
er borte for vi smittes stadig vekk, heldigvis mest med mindre sykdomsbilde. Vi håper at vi 
ikke kommer i en pandemisituasjon igjen og at alle gamle og nye medlemmer kan treffes fast 
på Musikkhuset for hygge og konkurranse og kontraktene.  
 
 
Fredrikstad 21.04.22 
 
 
Roar Johansen 



Årsregnskap Sarpsborg Bridgeklubb 2021

Resultatregnskap 2021 2020

Spilleavgift 227 730 135 315
Kafeteria inntekt 14 908 16 770
Grasrotmidler 18 384 18 878
Momskompensasjon 18 297 19 347
Medlemskontingent 20 850 20 600
Andre inntekter 139 237

Sum inntekter 300 308 211 147

Kafeteria innkjøp 7 275 7 068
Premiering 67 080 37 419
PC-vakt/kiosk 21 100 22 050
Kveldsavgift NBF/Realbridge 87 486 46 883
Kortlegging 7 575 8 867
Husleie 32 000 35 500
Kontingenter NBF 18 630 17 730
Sponsing 1 250 3 550
Andre kostnader 25 031 10 977

Sum kostnader 267 427 190 044

Resultat 32 881 21 103

Balanse 31.12.2021 31.12.2020

Bankinnskudd og kontanter 153 554 126 588
Fordringer 38 838 37 178

Sum eiendeler 192 392 163 766

Egenkapital 172 705 139 824
Gjeld og forpliktelser 19 687 23 942

Sum egenkapital og gjeld 192 392 163 766

Sarpsborg, 21. april 2022

Gorm Norstad (sign) Per Rømoen (sign) Roar Johansen (sign) Ivar Rotefoss (sign)
Styreleder Kasserer Sekretær Styremedlem

Arild Lysaker (sign) Jan Talberg (sign) Jan P. Johannessen (sign)
Varamedlem Kioskansvarlig Turneringsleder



Budsjett Sarpsborg Bridgeklubb 2022

Budsjett Regnskap Regnskap Regnskap
Resultatregnskap 2022 2021 2020 2019

Spilleavgift 120 000 227 730 135 315 188 335
Kafeteria inntekt 45 000 14 908 16 770 64 142
Grasrotmidler 18 000 18 384 18 878 21 015
Momskompensasjon 18 000 18 297 19 347 19 311
Medlemskontingent 22 000 20 850 20 600 23 950
Andre inntekter 500 139 237 388

Sum inntekter 223 500 300 308 211 147 317 141

Kafeteria innkjøp 20 000 7 275 7 068 24 297
Premiering 36 000 67 080 37 419 64 449
PC-vakt/kiosk 22 000 21 100 22 050 26 000
Kveldsavgift NBF 35 000 87 486 46 883 47 772
Kortlegging 20 000 7 575 8 867 20 988
Husleie 45 000 32 000 35 500 52 000
Kontingenter NBF 19 000 18 630 17 730 21 100
Sponsing 4 000 1 250 3 550 11 900
Andre kostnader 20 000 25 031 10 977 33 137

Sum kostnader 221 000 267 427 190 044 301 643

Resultat 2 500 32 881 21 103 15 498



 
 
Regnskap Sarpsborg bridgeklubb. 
 
 
Revisjonsberetning for 2021 
 
Regnskapet for 2021 er gått gjennom. 
Alle bilag er kontrollert. 
Resultat og balanse er gått gjennom. 
Meget ryddig og oversiktlig ført. 
 
Anbefaler årsmøte å godkjenne regnskapet for 2021. 
 
Revisor 20.04.2022 
 
 

 
 
 



 
Sensitivity: Internal 

Valg Sarpsborg Bridgeklubb ved årsmøtet 21. april 2022 
Hovedstyre   Valgt til 
Leder Gorm Norstad Gjenvalg 2024 
Sekretær Roar Johansen Ipv 2023 
Kasserer Per Rømoen Gjenvalg 2024 
Styremedlem Ivar Rotefoss Ipv 2023 
Varamedlem Tom Gjøs Ny 2024 
 
Turneringsutvalg   Valgt til 
Leder Jan P. Johannesen               Gjenvalg 2024 
Medlem Per Rømoen Ipv 2023 
Medlem Tom Gjøs               Gjenvalg 2024 
Medlem Tommy Lødding Ipv  2023 
 
FOSS-turneringen   Valgt til 
Leder Atle Evensen Ipv 2023 
Medlem Tommy Lødding Gjenvalg 2024 
 
Materialforvaltning   Valgt til 
Leder Tommy Blom Gjenvalg 2024 
Assistent Trond Juliussen Ipv 2023 
 
Valgkomite   Valgt til 
Leder Tommy Lødding Ipv 2023 
Medlem Olav Erik Didriksen Gjenvalg 2024 
 
Revisjon   Valgt til 
Revisor Lars Helgesen Ipv 2023 
Varamann Jan Talberg Ny 2024 
 
Appellutvalg   Valgt til 
 Gunnar Pettersen Ipv 2023 
 Ivar Rotefoss Gjenvalg 2024 
 Morten Pettersen Gjenvalg 2024 
 
Rekruttering   Valgt til 
 Tommy Blom Gjenvalg 2024 
WEB-ansvarlig    
 Thor Kjennbakken Gjenvalg 2024 
 
Kjøkkenet   Valgt til 
Leder Jan Talberg Gjenvalg 2024 
Medlem Monika Bråten Gjenvalg 2024 
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